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Vánoce 
Výjimečným Ženám

Vážené dámy,

dovoluji si vás ke konci roku opět srdečně pozdravit  
a popřát vám krásné prožití vánočních svátků.
Letos jsem se rozhodla pro méně tradiční vánoční vydání a namísto  
receptů či tipů na dárky, vám nabídnu medailonky čtyř výjimečných 
podnikatelek, které mají společný rys: ve svém věku se stále  
věnují podnikání, jsou plné elánu a plánů do budoucna.
Přestože by mohly zaslouženě odpočívat,  
dávají přednost celodennímu shonu, zodpovědnosti.
A to je pro ně hnacím motorem.
Dále se můžete těšit na malou anketu o umění,  
pozvánku na krásnou akci a představení čerstvých vítězek  
16. ročníku soutěže Ocenění Českých Podnikatelek.

Veselé Vánoce a šťastný Nový rok!

Stanislava Šveňková
vydavatelka
S-Press Publishing
www.s-presspublishing.cz

Veselé Vánoce 
a šťastný 
Nový rok!
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OHLÉDNUTÍ

KK e konci roku máme tendence se ohlížet a hodnotit, co se nám letos podařilo, co naopak, 
do čeho jsem investovali mnoho nebo málo peněz, energie, času, komu jsme pomohli, co 

jsme získali či o co přišli.

Klademe si otázky, jaké měla letos naše firma výsledky, zda si udržela pozici na trhu, jaké má za-
městnance, zda bude prosperovat příští rok a roky další? A jak jsme na tom se zdravím, s našimi 
vztahy, zálibami a sny? Měli jsme čas se jim věnovat? Umíme balancovat mezi prací a odpočinkem 
a najít nultý bod, kde můžeme v klidu „jen tak být“?

Pokud se ohlédnu já, vnímám, že se našemu vydavatelství nedařilo špatně. Zdárně jsme pokračovali 
ve vydávání publikací, i když v jiné formě a frekvenci. Ohlédnu-li se ještě dál, vidím za námi řadu 
úspěšných časopisů, zajímavých setkání, cest, prospěšných akcí a podpory dobrých věcí.

Letos uplynulo 20 let od vydání naší první publikace a já věřím, že nás čekají další úspěšné roky. 
Stejně jako dámy, o nichž na následujících stránkách píšeme. Všechny ve svém věku, téměř v 80 
letech nadále úspěšně podnikají a těší se ze života. A vy se těšte také.

S láskou pečujte o svoje schopnosti, dovednosti a vědomosti, okořeňte je špetkou odvahy a vytr-
valosti a ozdobte svoji každodennost porcí radosti. A radujte se stále, protože když se ohlédnete 
za svým letošním rokem a ještě dál, určitě tam najdete mnoho dobrého.

S láskou 
pečujte o svoje 

schopnosti, 
dovednosti 

a vědomosti...



MÝM NEJVĚTŠÍM ŽIVOTNÍM 
BOHATSTVÍM JSOU LIDÉ 

KOLEM MNE A VŠÍM, CO DĚLÁM, 
JIM CHCI POMOCI

FF irmu Naděje pro výrobu bylinných 
tinktur založila Mgr. Jarmila Podhorná 

v roce 1999 a jako první v republice začala vy-
rábět gemmoterapeutika – výtažky z pupenů 
rostlin. Následujících téměř 25 let zasvětila 
svojí práci, za kterou získala veřejný obdiv 
a uznání u nás i ve světě.

Vybudovala v Brodku u Konice výrobní 
halu, dále světový unikát – zahrady z našich 
a čínských bylin a díky své píli a hlubokým 
znalostem o jejich účincích na lidský or-
ganismus začala vyrábět přírodní tinktury 
a produkty z bylin ze svých zahrad, které mají 
pozitivní vliv na zdraví. O produkty firmy 
Naděje je velký zájem u nás i v zahraničí. 
Paní magistra neúnavně prezentuje účinky 
gemmoterapeutik na vyhlášených a vždy na-
plněných přednáškách po celé ČR, je častým 
hostem médií a významných společenských, 
podnikatelských, vzdělávacích, vědeckých 
i akademických událostí.

Za svoji dosavadní 
činnost byla mnohokrát 
veřejně oceněna

2010 – 2. místo Živnostník v ČR
2013 – Marketér roku
2016 – Ocenění Českých Podnikatelek 
 1. místo
2016 – pamětní medaile UP Olomouc
2017 – Ocenění za mimořádný přínos region
2021 – Živnostník roku 1. místo 
 v krajském kole

 
 www.nadeje-byliny.eu

Mgr. Jarmila Podhorná
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KDO SI NEVÁŽÍ MINULOSTI, 
NEMŮŽE VYTVÁŘET

BUDOUCNOST

VVe svých více než 80 letech řídí slévárnu se 
zaměstnanci, kteří ručně vyrábějí krásné 

odlitky z litiny a různých kovů. Název ALFE 
je odvozen od zkratky dvou kovů, s kterými 
slévárna pracuje – aluminium a ferrum.

Hana Portová se významně zasloužila o na-
vrácení slévárny zpět do rodinných rukou.

Je jedinou ženou v ČR, která slévárnu řídí 
a vlastní. Mnoho let věnovala nemalé úsilí 
tomu, aby splnila povinnost vůči svým před-
kům, na jejichž práci je velmi hrdá a vrátila 
slévárně zašlou slávu. A to se jí opravdu, ač 
je to neuvěřitelné, bezezbytku podařilo. Její 
dědeček a otec by na ni byli opravdu pyšní.

Za svoji snahu byla Hana Portová odmě-
něna Parlamentem České republiky, od kte-
rého obdržela pamětní list s poděkováním 
za přínos k rozvoji českého podnikatelského 
prostředí a v roce 2015 obdržela cenu za čin-
nost a šíření dobrého jména Jihomoravského 
kraje.

ALFE BRNO, s. r. o. založil v roce 1912 
dědeček Hany Portové, Antonín Harašta,pod 
názvem Moravia – slévárna železa a kujné 
litiny. Tehdy to byla jedna z prvních českých 
sléváren na Brněnsku a než byla znárodněna, 
pracoval v ní i její tatínek a strýcové. Po zná-
rodnění v roce 1949 byla slévárna přiřazena 
k Mosilaně a následně k textilce Partex Nová 
Včelnice a vyráběly se zde odlitky pro textilní 
stroje. Od roku 1992 je opět soukromá, bez 
zahraniční spoluúčasti a díky Haně Portové 
pokračuje v tradici slévárenské výroby. Byla 
v provozu po celou dobu své existence, v době 
Rakouska-Uherska, po celou první světovou 
válku, přežila světovou krizi i dobu 2. světové 
války.Výrobky Alfe Brno má zákazníky po 
celé Evropě i v USA.

www.alfe.cz

Hana Portová
vnučka zakladatele a majitelka slévárny ALFE Brno s. r. o.
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ŽÍT S ČISTÝM ŠTÍTEM 
A HRÁT VŽDY 

FAIR PLAY
Anna Wertheimová

Majitelka první samoobsluhy u nás, kterou vydražila v aukci
za účasti tehdejšího ministra privatizace Tomáše Ježka

HHned po vyučení jsem pracovala jako 
zástupce u zkušeného vedoucího 

v malých potravinách. Ve svých 26 letech 
jsem řídila celých deset let závodní stravo-
vání ve strojírenském podniku Technometra 
a dalších šest let vyzkoušela práci ve třech 
samoobsluhách. V roce 1989 jsem převzala 
svoji "osudovou" prodejnu ve Zbraslavi, v Ži-
tavského ulici, která byla tenkrát zařazena do 
první vlny privatizace. Neměla jsem v úmyslu 
samoobsluhu kupovat, ale uvědomila jsem 
si, že se po revoluci mnohé změní a moji 
synové možná nebudou mít práci. Zvážila 
jsem všechna rizika i výhody a dostala od-
vahu něco podniknout. A tak jsem se tenkrát, 
před 32 lety, za pomoci zcela cizího člověka, 
kterému dodnes říkám "Kouzelný dědeček", 
stala první majitelkou samoobsluhy.

A proč kouzelný?
Protože se u mě v obchodě objevil náhodou, 

jako v pohádce a vnuknul mi myšlenku, abych 
obchod koupila. Neměla jsem na aukci ani na 
koupi potřebné peníze a on mi sám od sebe 
půjčil potřebnou částku, kterou jsem potře-

bovala jako jistinu. Největším impluzem pro 
mě byla důležitá věta, kterou pronesl: "Jděte do 
toho, vy na to máte." Samoobsluhu paní Anna 
tenkrát vydražila v malé privatizaci jako první 
v Československu a stala se její majitelkou.

Tento začátek příběhu měl pokračování 
dalších 30 let. Anna Wertheimová všem 
ukázala, že je tou správnou obchodnicí “ze 
staré školy” a že obchodu skutečně rozumí. 
Samoobsluhu ANNA zrenovovala, rozšířila 
o sklady a v širokém okolí se stala oblíbenou 
obchodnicí, která ctí zákony obchodu a po-
třeby svých zákazníků.

V letošním roce předala vedení samoob-
sluhy svému synovi Vladimírovi, který zdědil 
po mamince obchodní talent a vztah k pro-
dejně a dělá čest jejímu jménu.

Paní Anna nadále denně dojíždí do ob-
chodu a s optimismem ráda vítá stálé i nové 
zákazníky. Popovídá si s nimi o jejich rados-
tech i trablech a s úsměvem se těší na jejich 
další návštěvu.

Obchod Anna získal zcela jiný ráz a di-
menzi a stal se v očích zákazníků důleži-
tým a milým místem pro každodenní setká- 
vání.

Tenkrát, před  

32 lety, se stala první 

majitelkou samoobsluhy 

a ani důchodem pro ni 

podnikání nekončí.  

Její náročné povolání se  

jí dnes stalo koníčkem.
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DEJ NEJDŘÍV 
DO POŘÁDKU SEBE

Kdo jsem, 
čím jsem si prošla

AA si prvním impulsem, abych začala pře-
mýšlet a chovat se jinak, bylo, když můj 

tehdy desetiletý synek, dyslektik, dysgrafik, 
dysorthografik, měl velké problémy ve škole 
a tím pochopitelně si i nevěřil v ničem. Hle-
dala jsem, jak mu pomoci a dostala telefonní 
číslo nějaké ženy. Na moji otázku, jak mu 
můžu pomoci, jsem dostala odpověd, která 
mě nejdřív strašně naštvala, ale byla to velmi 
moudrá věta, za kterou jsem dodnes vděčná. 
Ta věta zněla: DEJ NEJDŘÍV DO POŘÁDKU 
SEBE. A tak jsem na sobě začala pracovat. 
Dnes můj syn žije v Austrálii, je manažerem 
ve velké soukromé firmě a má na 
starosti až 70 zaměstnanců.

Já sama jsem si v  různých 
dobách svého podnikání od 
roku 1992 nejdřív jako OSVČ, 
později a to i dodnes, jako ma-
jitelka s. r. o. měnila předmět 
svého podnikání i svoji strategii 
na to, co budu dělat, až budu 
prací nepovinná. Nakonec jsem 
zůstala u  koučinku, sdílení 
a psaní o tom, co chci, aby tu po mně zůstalo.

Zabývám se především tématem strachu, 
ke kterému mne přivedl dnes už dlouholetý 
kamarád. V 90. letech mi půjčil v angličtině 
knížku „FEEL THE FEAR AND DO IT ANY-
WAY“ od paní Dr. Susan JEFFERS. A pak jsem 
se jednou na konferenci koučů v Austrálii 
dozvěděla, že si mohu udělat certifikaci na 
lektorování jejích kurzů v češtině a tak se stalo.

Tématem strachu se už hodně let zabý-
vám z pozice majitelky firmy, kdy jsem 
vedla 1200 nezávislých finančních poradců 

Eva Kaňáková
profesionální koučka, majitelka vzdělávací společnosti Casiopea

a ze své praxe lektorky měkkých doved-
ností a hlavně z praxe koučky. V poslední 
době se v souvislosti se strachem stále víc 
setkávám a obracejí se na mne lidé, které 
trápí péče o své nejbližší. Většinou se jedná 
o rodiče a nebo starší lidi, kteří se obávají 
budoucnosti, osamělosti, závislosti na 
druhých. S přibývajícím věkem ubývá sil 
a přátel a když člověk měl hlavní zaměření 
v produktivním věku na práci a ta se stala 
hlavním smyslem života, často nezbývá čas 
na sebe, na zájmy a vztahy.

V koučinku máme takzvané „Kolo života“, 
které je rozděleno na 8 dílů. Jedny jsou věno-
vány soukromému životu a druhé 4 díly ve-
řejnému, profesnímu. Jsou to rodina , zdraví, 
láska, zájmy, dále kariéra, peníze, osobní roz-
voj, profesní růst a náš vztah k prostředí, které 
může částečně zapadat i do soukromé sféry. 
Tam si každý sám vyhodnotí na stupnici od 
0 do 100 %, jak ve zkoumaném okamžiku 
pečuje o jednotlivé oblasti svého života a na 
kolik se v tom cítí být spokojený.

Největší mezery jsou ve valné většině 
případů v  oblasti zájmů, času pro sebe. 
Pokud o to soukromé včas nedbáme, když 
kariéra skončí, člověk přijde o zájem okolí, 
dosavadní smysl života, vztahy se naruší, 

děti odejdou z domova a může 
nastoupit strach z budoucnosti, 
nemocí, závislosti na druhých, 
z odmítání okolí, z osamělosti.

Jako pozitivní tady vnímám to, 
že si lidé tyhle situace uvědomují, 
protože základním krokem ke 
změně je právě UVĚDOMĚNÍ. 
Kdybychom ale zůstali jen u uvě-
domění, k ničemu by nám to ne-
bylo. Naopak, mohlo by to vést 

k ještě větším obavám a frustracím. Každá 
změna, která se nám má podařit, vyžaduje, 
abychom prošli určitými fázemi. O nich 
a mnoha dalších důležitých krocích píši ve 
své připravované knize, která vyjde pod ná-
zvem O odvaze a strachu, o bezpečí a změně.

www.casiopea.cz

Ve svých 77 letech se stále 

zabývá profesním i životním koučinkem. 

Během svojí úspěšné kariéry pomohla 

mnoha lidem, získala ocenění, 

např. v soutěži Vynikající 

podnikatelka cenu Sympatie, 

napsala knihu 

Jak efektivně vést porady.



KTERÉMU DRUHU 
UMĚNÍ DÁVÁTE PŘEDNOST?

RR elaxace, odpočinek, klid, čas na rodinu, pobyt v přírodě, sport, dobrá kniha, 
kultura. To jsou atributy, na které bychom neměli nikdy vedle svých pra-

covních povinností zapomínat.
Zeptali jsme se několika úspěšných podnikatelek, zda a jakému umění se ve 

volném čase věnují. Možná vás budou inspirovat právě teď, v době svátků a strávíte 
krásné chvíle s dobrou knihou nebo navštívíte výstavu či divadelní představení.

V příštím roce bude naše vydavatelství spolupracovat s předními kulturními 
institucemi, například s Národním divadlem, Českou filharmonií, Uměleckoprů-
myslovým muzeem a propojíme je s těmi z vás, které milují umění.

Anketa

„Poslouchám hudbu napříč všemi žánry, operu i dobrou 

rockovou. Mezi krásné zážitky patří koncerty The Wall 

nebo J.A.R. Moje dcera hraje v Komorním orchestru 

Akademie věd na příčnou flétnu. Její koncerty jsou 

vždycky nádherné, ráda si poslechnu 

Te Deum Laudamus v Rudolfinu.“

„Líbí
 se m

i 

surre
alism

us v 
podán

í 

Salva
dora 

Dalíh
o.“

„Nedá se říci
, že bych 

nějaký druh u
mění vyloženě

 

preferovala. 
K mým největš

ím 

zážitkům z ku
lturní sféry 

jednoznačně p
atří návštěvy

 

v Metropolita
n Museum of Ar

t 

v New Yorku.“

„Ve volném čase se ráda dívám na filmy Quentina Tarantina nebo Stanleyho Kubricka, třeba Vesmírnou odyseu, Osvícení. Vyhledávám i moderní výtvarné umění, mým favoritem malíř a grafik Aleš Lamr, ale líbí se mi mnoho dalších, třeba Zdeněk Sýkora, Ota Janeček, Olbram Zoubek.“

„Baví mě obrazy a divadlo. Vzpomínám na krásnou výstavu malíře Vasilije Kandinskéhov Guggenheimově muzeu nebo na úchvatný muzikál Billy Elliot na Broadwayi. Hlavní představitelé musí ve věku teenagerů umět profesionálně zvládnout balet a navíc dobře hrát a zpívat. A jde jim to skvěle. Během představení jsem se smála i brečela dojetím.“
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„Miluji ba
let, 

ráda vzpom
ínám na 

Bachčisara
jskou font

ánu 

ve Státní o
peře, to by

l 

opravdu zá
žitek.“

„Obdiv
uji jap

onské 

minima
listic

ké básn
ě 

haiku.
“

„Byly doby, kdy jsem „zhltla“ kdejakou knihu. Dnes čtu méně, než bych chtěla a vracím se často ke klasice. Z poezie k Vladimíru Holanovi, Osipu Mandelštamovi, s radostí jsem znovu poslouchala překlady Shakespearových sonetů s komentářem emeritního profesora anglické literatury Martina Hilského. Mám ráda Jorge Luie Borgese, Karla Čapka, ale i prozaika Vladimira Nabokova, Borise Viana, Alberta Camuse. Nedávno jsem četla jedny z prvních absurdních povídek Franze Kafky a uvědomila si, jaký měl smysl pro humor.“

„Odmala jsem hodně četla a to vše. Mám ráda knihy jako celek, 
to znamená všechny a čtu všechny literární žánry. 

Mými oblíbenými autory jsou Mika Waltari, Karel Čapek, Seneca.“

„Dávám přednost umění, ze kterého vystupuje 
a je cítit energie, kterou autor do svého díla vložil. 

Obrazy, sochy, skleněné plastiky. 
Mám ve svojí blízkosti pár obrazů, gobelínů 

a plastik, upřímně obdivuji architekturu. 
Hodně cestuji a žasnu nad stavitelským uměním. 

Lidstvo zanechává svou velikost ve stavbách,
 je to jako kamenná báseň.“

„Mám ráda celou řadu literárních autorů, 

ať je to Mika Waltari, Paul Coelho, Vladimír Škvorecký, 

Arnošt Lustig, Milan Kundera, Ota Pavel a další. 

Ve volném čase čtu knihy o tradiční čínské a tibetské 

medicíně, o Feng-Shui, cestopisné průvodce 

i učebnice golfu.“

„Vášnivě mi
luji divadl

o, 

všechny žán
ry. Moje kme

nové 

divadlo je Š
vandovo, al

e 

často chodí
m do Činoher

ního 

klubu, Diva
dla v Dlouhé

, 

Dejvického 
divadla 

i Stavovské
ho.“
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VÝSTAVA 
LOBMEYR VÍDEŇ 

200 LET S ČESKÝM SKLEM

VV ýstava, kterou Uměleckoprůmyslové 
museum v Praze připravilo k 200. výročí 

firmy J. & L. Lobmeyr, představuje prostřed-
nictvím početně i stylově bohatého výběru 
exponátů nejen historii a produkci přední 
světové sklářské firmy, ale zaměřuje se také 
návrhářskou tvorbu řady uměleckých osob-
ností, které v 19. a 20. století s firmou spolu-
pracovaly. Souběžně se také soustřeďuje na 
sledování a podrobné přiblížení zásadního 
podílu českých skláren a rafinérií na podobě 
lobmeyrského skla.

Historie světově proslulé sklářské firmy 
J. & L. Lobmeyr začíná roku 1823 v malém 
obchodě sklem, který ve Vídni založil Josef 
Lobmeyr. S ním a jeho synem Ludwigem, 
stejně jako s jejich následovníky v čele se 
Stephanem Rathem, byla a je vždy spojena 
nejen snaha reagovat na aktuální a moderní 
proudy v uměleckořemeslné tvorbě, ale i po-
třeba se na hledání nových cest podnětně 
spoluúčastnit. 

Svědčí o  tom také dlouhá řada umě-
leckých osobností, návrhářů a designérů, 

Pozvánka do Uměleckoprůmyslového musea v Praze

s nimiž firma spolupracovala a spolupra-
cuje. Sklo se značkou J. & L. Lobmeyr, ať už 
historické či současné, proto vždy stojí na 
nejvyšších stupních projevů sklářské kultury. 
Nebylo by tomu však bez zásadního podílu 
výrobců lobmeyrského skla – skláren a ra-
finérských dílen v Čechách. Bez sklářských 
mistrů, brusičů, rytců či malířů, kteří do 
řemeslně náročného provádění výtvarně 
jedinečných návrhů předních umělců vklá-
dali veškerý um a zkušenosti se zpracováním 
hmoty skla.



kurátor: Jan Mergl
architektonický design: Dušan Seidl
grafický design: Studio Bušek
+ Dienstbier

Edukační programy pro veřejnost: 
vždy v úterý v 18 hodin
Komentované prohlídky výstavy 
s kurátorem:
30. 1. a 27. 2. 2024
Přednášky:
6. 2. 2024 200 let firmy Lobmeyr I
5. 3. 2024 200 let firmy Lobmeyr II

Exponáty ze sbírek Slezského zemského 
muzea v Opavě, Západočeského muzea 
v Plzni, Muzea skla a bižutérie v Jablonci 
n. Nisou, Sklářského muzea v Kamenic-
kém Šenově, Severočeského muzea v Li-
berci a Sklářského muzea v Novém Boru 
a Uměleckoprůmyslového musea v Praze. 
Zahraniční zapůjčitelé: Germanisches Na-
tionalmuseum, Norimberk, Glasmuseum 
Passau a firma J. & L. Lobmeyr, Vídeň

Výstava se koná: 
23. 11. 2023 – 17. 3. 2024
Otevírací doba : úterý 10 – 20, středa až 
neděle 10 – 18, v pondělí zavřeno

LOBMEYR VÍDEŇ 
200 LET S ČESKÝM SKLEM

Vánoce Výjimečným Ženám
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ČERSTVÉ VÍTĚZKY 
SOUTĚŽE OCENĚNÍ ČESKÝCH 

PODNIKATELEK 2023

TT radičně si úspěšné podnikatelky rozdě-
lily ceny v kategoriích podle velikosti 

firmy, rozdána byla také další ocenění pod 
patronací partnerů projektu. 

České podnikatelky potvrdily zejména 
v krizových letech podle organizátorů sou-
těže svou sílu a houževnatost, pracovitost, ale 
také schopnost inovovat a přizpůsobovat se 
novým podmínkám. 

„Absolutním přínosem tohoto projektu je 
to, jak přirozeně ukazuje, co ženy dokážou 

vytvořit i v mnoha typicky mužských oborech. 
Přidanou hodnotu to přináší každé firmě. 
Ženy často mluví o tom, že podnikání je pro 
ně obrovskou formou svobody, která jim 
umožňuje tvořit přesně to, co chtějí a kdy 
chtějí. Mnohdy se prý ani necítí být pouze 
podnikatelkami, ale jde jim především o na-
plňování vize. Samotná cesta je pro ně často 
důležitější než cíl,“ sdělila Helena Kohoutová, 
zakladatelka projektu OCP a Podnikatelské 
platformy Helas – Budujeme Hrdé Česko.

V letošním 16. ročníku soutěže OCP opět porota 
ocenila majitelky nejlepších firem v České republice.

Vítězky 16. ročníku soutěže OCP se zakladatelkou Helenou Kohoutovou (vlevo)

Ocenění Českých Podnikatelek funguje již 
šestnáct let, mezi jeho patronky patřily do-
slova ikony světa byznysu – uznávané a výji-
mečné ženy, připomíná zakladatelka projektu.

Patronkou 16. ročníku Ocenění Českých 
Podnikatelek se stala Silke Horáková, spo-
lumajitelka nakladatelského domu Albatros 
Media. 
Blahopřejeme všem vítězkám!

www.oceneniceskychpodnikatelek.cz

Vánoce Výjimečným Ženám
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MALÁ SPOLEČNOST
1. místo, DEV PACK s. r. o., Dagmar Poláchová

2. místo, EKO-MIL s. r. o., Marie Stránská
3. místo, Centrum rehabilitační péče s. r. o., Jadwiga Paličková

STŘEDNÍ SPOLEČNOST
1. místo, DENIM STORES, s. r. o., Hana Tošnarová
2. místo, A. V. Z., KOVO s. r. o., Zdeňka Kalčicová

3.místo, 27JEWELRY s. r. o., Lenka Kerlická

VELKÁ SPOLEČNOST 
1. místo, PETSATUR s. r. o., Dana Javoříková
2. místo, AC-T servis, spol. s r. o., Jana Erbová

3. místo, EF Group s. r. o., Erika Nábělek Eliášová

CENA ČSOB, VÝJIMEČNÁ PODNIKATELKA
handy corp. s. r. o., Hana Baštýřová

CENA ODPOVĚDNÉHO PODNIKÁNÍ 
 POD PATRONACÍ SKANSKA RESIDENTIAL

SAVE CZ s.r. o., Marcela Malinská

CENA PRO VÝROBNÍ PODNIK V RUKÁCH ČESKÉ ŽENY 
POD PATRONACÍ IN–EKO TEAM 
KOVOMET TRADE s. r. o., Kristýna Vozková

CENA ZA INOVATIVNÍ ŘEŠENÍ 
POD PATRONACÍ GENERALI ČESKÁ POJIŠŤOVNA 

EUREGNIA, s. r. o., Ivona Huňková

CENA ZA DIGITÁLNÍ TRANSFORMACI 
POD PATRONACÍ MICROSOFT & DATACLUE

Databig s. r. o., Alexandra Belingerová

CENA ZA VÝJIMEČNÝ RŮST FIRMY 
POD PATRONACÍ ECOVIS FACTA
ELVA Pharma CZECH s. r. o., Šárka Vaculíková

CENA PRO NEJZAJÍMAVĚJŠÍ FRANCHISU  
POD PATRONACÍ KLEIBLOVÁ

Designex Food s. r. o., Lucie Remer

VÍTĚZKY 
JEDNOTLIVÝCH KATEGORIÍ

OCENĚNÍ ČESKÝCH PODNIKATELEK

Vánoce Výjimečným Ženám
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Mgr. Jarmila Podhorná - NADĚJE 
objednávky na  tel./fax: 582 391 207, GSM: 737 525 301  poradna: 582 391 254  798 46 Brodek u Konice 3   

e-mail: objednavky@nadeje-byliny.eu     
www.nadeje-byliny.eu                   www.bylinnyherbar.cz

Mgr. Jarmila Podhorná - Mgr. Jarmila Podhorná - NADĚJE 


